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1 Espai d’esbarjo per gossos al canòdrom:
Es demana que se solucioni la problemàtica de la zona d’esbarjo 
del Canòdrom. Hi ha moltes persones amb gos que hi van i 
encara no està habilitat com a zona d’esbarjo. Segons el que 
saben, hi havia un projecte en aquest sentt que, de moment, no 
es tira endavant.  Els sap greu la problemàtica entorn a l’ús que 
fan els gossos en aquest equipament però no tenen on dur-los.  
No hi ha hagut mai problema més enllà del fet de la convivència 
entre gossos i les persones a qui els molesten. Sol·liciten una 
tanca econòmica per fer un tancat per als gossos.

Congrés - Indians

Resposta:
La situació del la Pl. del Canòdrom està en estud i mentre es fa aquest 
estudi es treballaràc la necessitat de tenir areas per ells. Es mirarà la 
possibilitat d’endreçar l’espai perquè sigui compatible amb els gossos. 
S’està dibuixant una proposta que es presentarà als veïns. També 
es vol convocar una taula de treball sobre el futur del canòdrom. La 
proposta es presentarà a la comisió del Consell de Barri.

2 Afectacions i molèsties per obres al Bon Preu del carrer 
Dublín:
Va venir el 27 de setembre de 2016 a una Audiència Pública 
i diu que l’havien de trucar i encara està esperant. Son 200 
families afectades per les obres del carrer Dublin. Ha efectuat 
aquest cap de setmana dues denúncies. No estan d’acord 
amb el que estan veient, hi ha hagut dues explosions amb un 
ferit amb dos testimonis. Es van quedar 8 hores sense llum. 
Van canviar fusibles d’alt voltatge. Manifesta la seva decepció 
pel fet de no tenir una resposta malgrat la seva participació a 
l’Audiència Pública. Sol·licita que s’hi posi cura. Estant soldant 
sense ventilació i els preocupa. Hi ha denuncia en relació a les 
banderoles, han destrossat la vorera, dubten dels contractes de 
treball, veuen tota una sèrie d’irregularitats. Han estat treballant 
tres mesos els dissabtes tot i que no tenen permís per fer-ho. 
Aparquen sobre la vorera i altres llocs prohibits. Segons els 
informa la Guàrdia Urbana, la gravació de l’Audiència Pública  
no té cap valor i que és millor fer un escrit. 

La Sagrera

Resposta:
S ‘informa que es van obrir els corresponents expedients de restitucio 
de la legalitat fent els requeriments a l’empresa. S’ndica que, en 
l’actualitat, ja s’ha procedit a la legalitzacio de les obres i de l’activitat 
amb la presentacio de la corresponent certificacio favorable emesa 
per una Entitat Ambiental.



3 Situació de diversos carrers del barri:
Sobre el carrer cardenal Tedeschini, va enviar fotos del terra i 
segueix igual. Al carrer Garcilaso, entre pg Maragall i Manigua, 
es va parlar en un plenari que s’hi  faria un aparcament de cotxes 
a cada costat. Al carrer del Cep hi ha un niu de cotorres molt 
gran amb el perill que comporta si cau. Demana que es posi un 
dispensador d’aliments anticonceptius a la plaça del Congrés.

Congrés - Indians 

Resposta:
L’esvoranc ja va quedar arreglat durant el mes de juny. Al carrer 
Garcilaso des de Maragall a Felip II s’hi ha deixat aparcament a les 
dues bandes i al portell per trams alterns, de manera que sempre hi ha 
només una banda d’aparcament. S’han tramitat les dues peticions a la 
Direcció de Drets dels animals. 

4 Sol·licitud de bancs per seure a l’estació:
En l’estació comptal han sol·licitat uns bancs i només hi ha dos 
cadires, hi ha un col.legi al costat i se’ls hi va contestar que allò 
era de Renfe. En el seu dia això es va arranjar des del districte. 

Sant Andreu 

Resposta:
Pel que fa a l’estació de Sant Andreu Arenal, s’ha fet una carta 
a l’empresa municipal de gestió urbanística, Bagursa, perquè es 
procedeixi a la instal·lació de bancs. 

5 Aparcament a la benzinera del c. Gran de Sant Andreu:
El dia 26 d’abril de 2016 es va donar un mes perquè arrangessin 
la zona i els responsables van contestar que ho farien. Són 
Procer una immobiliària, no són de Repsol. El personal el paga 
aquest senyor que ho té llogat. Estan cobrant per un solar que 
és de l’Ajuntament. 

Resposta:
Informem que des dels serveis tecnics i juridics municipals s’estan 
tramitant els expedients relatius a la benzinera del carrer Gran de Sant 
Andreu, per la seva regularitzacio definitiva. 

6 Parc de la Trinitat Vella:
Fa vergonya explicar tot el que es produeix allà. Cada cap de 
setmana han de soportar el que passa allà. Està totalment 
desvirtuat. Fan de tot allà. Fedelatina encara està al bar. Encara 
estan esperant la licitació. Segons Fedelatina està renovat per 
Parcs i Jardins.  

Trinitat Vella 

Resposta:
La situació està en procés de licitació. Ara mateix està pendent 
l’obertura del sobre número tres. 



7 Sobre els terrenys de la presó:
Oficialment, no saben si s’han comprat. Hi ha un suposat comitè 
de seguiment i encara estan esperant la informació. 

Resposta:
El dia 12 de juliol es va celebrar una reunió amb el veïnat de Trinitat 
Vella i, especialment, amb els afectats dels habitatges del Patronat, on 
es va explicar el calendari previst d’obres un cop els terrenys passin a 
mans de l’ajuntament a finals de 2017. La construcció dels dos primers 
blocs de pisos s’iniciarà l’estiu de 2019 i es finalitzarà l’estiu de 2021, 
moment en què es traslladarà la presó i s’iniciarà el seu enderrocament. 
Entre octubre de 2017 i juny 2018 es farà un procés participatiu per a 
definir els usos i equipaments dels terrenys de l’actual presó. El mes 
de novembre es convocara una reunió específica pels afectats dels 
habitatges del Patronat.

8 Normes de participació ciutadana:
Sobre la revisió de les normes de participació ciutadana que 
encara estan a informació pública. No ha vist agendat el Consell 
Ciutadà. Aquesta Audiència Pública podria considerar-se un 
comiat, ja que desapareixen i passen a ser potestatives, i els 
Consells de Barri passen a ser un a l’any i si se’n fan més són 
potestatives.  Els Consells Ciutadans que, fins ara, eren dos 
a l’any, despareixen. La possibilitat que les AAVV intervinguin 
impliquen la recollida de signatures. Els Consells Sectorials 
perden regulació. La nova regulació passa a tenir molts articles. 
El pes passa als procesos participatius, consultes i altres i no als 
organs partcipatius valorats pels veïns. No s’ha recollit res de les 
propostes veinals. No hi ha millora de la participació ciutadana. 
S’estan preparant unes al·legacions conjuntes de tota la ciutat.  

Districte

Resposta:
El dia 11 de juliol es va celebrar un Consell Ciutadà al districte per 
presentar i debatre el nou reglament de participació. En el conjunt 
de la ciutat s’han presentat 18 al·legacions que inclouen més de 300 
esmenes, moltes d’elles d’entitats veïnals, que ara estan sent preses 
en consideració pels grups polítics que han d’aprovar el reglament en 
plenari. En el redactat definitiu quedaran incorporades moltes de les 
propostes veïnals. 

9 Molèsties Mercat de Felip II:
El compactador del Mercat de Felip II el cap de setmana deixa 
aigua i males olors. Sol·licita mesures correctores.

La Sagrera

Resposta:
S’ha passat avís a Mercats de Barcelona. 



10 Jardineres Garcilaso:
Pregunta el otiu pel qual s’han retirat les jardineres del carrer 
Garcilaso? Quan es va remodelar no es podien posar arbres i 
es van posar jardienres per donar verd. Ara han desaparegut i  
demanen que es retornin les jardineres.

Resposta:
Les jardineres es van retirar perquè quedaven malmeses per la gent 
que hi seu mentre fa cua a la Gerència Territorial del Ministeri de 
Justícia. D’altra banda l’amplada de la vorera tampoc recomana que 
es tornin a instal·lar. 

11 Zona verda Can Ros:
Plataforma Can Ros Verd. Volen protegir el verd de la illa de cases 
davant el Canòdrom. Se’ls hi ha dit que la plaça de la cantonada 
de Concepción Arenal i Cardenal Tedeschini desapareixerà i no 
hi estan d’acord. Proposen que si s’ha de fer l’escola bressol 
s’habilitin els baixos de l’edifici del Canodrom i que a l’espai 
desert de davant s’hi faci pati el de l’Escola Bressol. Fer-la 
de manera que es puguin posar els serveis d’un Poliesportiu, 
i perquè hi puguin fer tot tipus d’espectacles públics a les 
escales. Volen en  pati obert als nens igual que fan a les escoles. 

Congrés - Indians

Resposta:
L’equip de govern té la voluntat de mantenir les zones verdes, però 
en aquest cas el solar esta qualificat per equipaments i no per zona 
verda. Hi ha una necessitat d’escola bressol al Districte i el que fa és 
executar-la. Es per això que els equipaments es faran en aquest solar 
ja que no es poden fer al Canòdrom. 

12 Molèsties per sorolls a Garcilaso:
Quan arriba l’estiu se senten les persones de Garcilaso, entre 
Concepció Arenal i Olesa, i no poden dormir. Tampoc quan hi 
ha la fira dels indians.

La Sagrera

Resposta:
S’entra en contacte amb la Gerència Territorial del Ministeri de Justícia 
per tractar les molèsties ressenyades. 

13 Molèsties per soroll a la Fabra & Coats:
Es fa servir per entitats de fora de Sant Andreu a totes hores i 
provoquen molesties al veïnat.

Sant Andreu

Resposta:
La direcció de Serveis a les Persones està treballat per redistribuir 
l’activitat al Districte i descentralitzar totes les activitats que es fan al 
centre del barri. 



14 Parc i zona de jocs infantils:
Demanen que es netegi el parc amb una pistola d’aigua ja que, 
des que es va inaugurar, fa pena. Manifesta el malestar per la 
situació dels parcs i zones verdes del districte. 

Trinitat Vella

Resposta:
Es passa nota a Parcs i Jardins per demanar-ls la rao  per què no es 
neteja i per demanar que es procedeixi a fer-ho. També pel tema de 
l’ascensor, demanaran que s’intensifiqui la neteja. 

15 Activitats per gent gran:
Que posin alguna cosa per la gent gran als descampats. Diuen 
que no tenen espais perquè la gent gran faci exercici.

Trinitat Vella

Resposta:
S’estan estudiant espais alternatius per instal·lar jocs per gent gran, 
per exemple al Parc Santiburcio.
 

16 Obres carrer Dublín:
Davant el carrer Dublin, 6-8 hi ha un senyal de trànsit per unes 
obres que es van fer i han tingut un camió aparcat tot el cap de 
setmana i ningú ha vingut. Es fa un ús arbitrari de la senyal de 
trànsit. Hi ha dues places d’aparcament que es podrien utilitzar 
pels veïns. 

Sant Andreu

Resposta:
El senyal s’ha retirat.

Aquest és el recull de les intervencions que es van fer a l’Audiència Pública de Sant Andreu 
el passat 6 de juny de 2017, acompanyades de les iniciatives que s’han posat en marxa com 

a resposta a les demandes plantejades pel veïnat.


